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Betreft: verzoek tot heroverweging voorgenomen besluit sloop kapel Huize de Bocht 
 
 
Geacht college, 
 
Op 22 februari jl. hebben wij als stichting van u een schrijven ontvangen, als 
reactie op ons verzoekschrift tot behoud van de kapel/aula van Huize de Bocht 
alsmede een bungalow op het terrein. Hierin geeft u uw voorgenomen besluit 
weer om na 15 mei aanstaande zo spoedig mogelijk over te gaan tot sloop van 
het hoofdgebouw en de bungalow op het terrein. Naar aanleiding van uw 
schrijven zijn we als stichting in contact getreden met naaste betrokkenen van 
Huize de Bocht en hebben ons eveneens nader beraadslaagd op deze 
(mogelijke) uitkomst, geschetst in uw schrijven. 
  
Als stichting zijn we van mening dat de gemeente Goirle toch een vergissing 
begaat, wanneer er tot sloop over wordt gegaan. Bijgevoegde 
adhesiebetuiging van de vroegere bewoners, de Missie- en 
Aanbiddingszusters van de H. Familie, verwoordt het duidelijk. Met name de 
kapel heeft grote waarde, zowel historisch, religieus, alsook qua erfgoed. 
Daarbij maakt juist de combinatie van de glas-in-loodramen in deze aula, met 
zijn eigen lichtinval, vermoedelijk zo ook meegenomen in het ontwerp van 
kunstenaar Luc van Hoek, het object uniek én onvervangbaar. Herplaatsing 
zou dit effect werkelijk teniet doen. Aangaande uw schrijven van 22 februari jl. 
kunnen we wel meegaan met de sloop van de bungalow op het terrein. Maar 
de aula is echt van een andere orde. 
 
Ons pleidooi tot behoud wordt mede ondersteund door de Heemkundige 
Kring De Vyer Heertganghen, de stichting Jos. Bedaux Architect en in het 
bijzonder de familie Van Hoek. Daarbij zijn de landelijke erfgoedorganisaties 
Erfgoedvereniging Heemschut en het Cuypersgenootschap bereid mee te 
denken in het besluitvormingsproces. Wij willen u dan ook verzoeken deze te 
betrekken in de besluitvorming, ook om uw besluit meer (locale) draagvlak te 
geven. Met betrekking tot verdere herontwikkeling van het terrein zullen uw 
toekomstige plannen toch beperkt worden door de bijzondere bomen die er 



staan. Met name de stichting Biodiversiteit Goirle-Riel zal zich hierover zorgen 
gaan maken. 
 
U noemt in uw schrijven van 22 februari als een van de redenen van sloop de 
hoge bijkomende kosten bij instandhouding. Uiteraard brengt verplaatsen van 
de glas-in-loodramen ook kosten met zich mee voor het verwijderen, vervoer, 
opslag en studies rondom herplaatsing. Heeft u deze kosten al inzichtelijk 
gemaakt? 
 
Verder hebben we uw college als stichting in eerste instantie aangeboden om 
de aula van de gemeente over te nemen; in uw schrijven gaat u hier maar 
beperkt op in. Ondertussen hebben wij als stichting in de voorbije weken ook 
belangstelling weten te verkrijgen voor hergebruik van de aula. Er is concrete 
belangstelling vanuit de uitvaartsector om gebruik te maken van de aula en de 
ruimte kan ook ingezet worden voor andere (culturele) doeleinden. Als 
stichting willen wij dit graag faciliteren in de gemeente.  
  
Wij verzoeken u dan ook dringend om uw besluitvorming te heroverwegen. 
Graag willen wij op korte termijn met u hierover in overleg treden. De aula van 
Huize de Bocht is uniek voor onze gemeente en gelet op de historie en de 
emotionele betrokkenheid van vele personen verdient deze op zijn minst een 
weloverwogen besluitvormingsproces te verkrijgen. 
 
In de hoop u voldoende te hebben geïnformeerd zien wij uit naar uw reactie. 
  
Met vriendelijke groeten. 
Stichting Steengoed Goirle 

     
 
V.J.H.W. Mes, voorzitter     G.M.C. Eijsbouts, secretaris 
    
     


